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Protokół Nr 8 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Zgierza 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

Posiedzenie prowadziła Alina Łęcka – Andrzejewska Przewodnicząca Komisji. 

Posiedzenie odbyło się w sali 114 Urzędu Miasta Zgierza. 

Obecność członków Komisji na posiedzeniu: 

- Radni obecni – 6 (Anna Boś, Paweł Czekalski, Michał Jaborski, Paulina Krysztofiak, 

Artur Linkowski, Alina Łęcka – Andrzejewska), 

- Radni nieobecni – 0. 

 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Analiza skarg, petycji oraz wniosków skierowanych do Rady Miasta Zgierza. 

a) Petycja mieszkańców Osiedla Rudunki w Zgierzu - w sprawie podjęcia 

działań mających na celu wydanie negatywnej opinii w zakresie 

rozbudowy zakładu, 

b) wniosek mieszkańców ulicy Obrońców Warszawy w Zgierzu - prośba 

o rozpoczęcie realizacji projektu dotyczącego przebudowy ulicy 

i utwardzenia nawierzchni, 

c) Prośba - wniosek mieszkańców Osiedla Proboszczewice -Lućmierz - 

dokończenie inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Obrońców 

Warszawy w Zgierzu, 

d) Wniosek Rady Rodziców Miejskiego Przedszkola Nr 9 - dot. dalszego 

finansowania dodatkowych zajęć edukacyjnych. 

4. Pisma do Komisji. 

5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

6. Przyjęcie protokołu z 6 i 7 posiedzenia Komisji. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Pkt 1 Otwarcie posiedzenia 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka - Andrzejewska na podstawie listy obecności 

stwierdziła quorum i otworzyła posiedzenie Komisji. Przywitała radnych oraz gości. 

Pkt 2 Uwagi do porządku obrad 

Brak uwag do porządku obrad. 
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Pkt 3 Analiza skarg, petycji oraz wniosków skierowanych  

do Rady Miasta Zgierza. 

a) Petycja mieszkańców Osiedla Rudunki w Zgierzu - w sprawie podjęcia 

działań mających na celu wydanie negatywnej opinii w zakresie 

rozbudowy zakładu, 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska otworzyła dyskusję. 

Radny P. Czekalski poinformował, że w ubiegłym tygodniu złożył wniosek w trybie 

dostępu do informacji publicznej do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska w sprawie dalszych planów, co do zanieczyszczeń oraz podjętych już 

czynności. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że biorąc pod uwagę treść petycji 

należałoby uznać, iż jest niezasadna. Wyjaśnił, iż Rada Miasta Zgierza nie może 

narzucać Prezydentowi wydania konkretnej decyzji administracyjnej. Rada rozumie 

problemy mieszkańców i może tylko prosić, aby Prezydent dochował staranności 

i ostrożności przy procedowaniu wniosku. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska powiedziała, że w jej opinii 

petycja jest zasadna, dlatego też nie używałaby tego sformułowania, iż jest 

„niezasadna”. Nadmieniła, że co najwyżej Rada może jej nie uwzględnić.  

Mieszkańcy skarżą się na warunki, w jakich mieszkają, co jest poparte 

dokumentacją. Następnie poprosiła Zastępcę Prezydenta o zabranie głosu. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak zgodził się, iż jest to bardzo ważny problem. 

Powiedział, że Miasto czuwa i monitoruje sprawę. Wyjaśnił, iż petycja nie dotyczy 

funkcjonowania zakładu tylko posadowienia zbiorników na gaz. Obecnie firma 

korzysta z gazu ziemnego i być może stwierdziła, że bardziej korzystne będą 

zbiorniki. Miasto prowadzi w tej sprawie postępowanie i wysłało zapytanie do firmy, 

gdyż z uzyskanych informacji wynika, że te zbiorniki już tam się znajdują. Poprosił 

radnego P. Czekalskiego o ewentualne udostępnienie informacji pozyskanej od 

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska. 

Brak dalszych głosów w dyskusji. Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska 

powiedziała, że petycja skierowana jest do Rady Miasta Zgierza, która nie ma 

właściwości do podjęcia działań zawartych w przedmiotowym piśmie. 

Zaproponowała, aby jej nie uwzględniać. Następnie w związku z brakiem innych 

propozycji przeszła do głosowania nad propozycją przygotowania projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia petycji - aby nie uwzględniać petycji. 

Głosowano: za – 5, przeciw – 1, wstrzym. – 0. Komisja przychyliła się do propozycji 

Przewodniczącej Komisji tym samym postanowiła, aby nie uwzględniać petycji. 
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Przewodniczący RMZ Ł Wróblewski zgłosił wniosek o upoważnienie Przewodniczącej 

Komisji do przygotowania i zgłoszenia projektu uchwały oraz przyjmowania uwag. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska przeszła do głosowania wniosku. 

Głosowano: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przyjęła wniosek 

i upoważniła Przewodniczącą Komisji do przygotowania i zgłoszenia projektu 

uchwały oraz przyjmowania do niego uwag. 

b) wniosek mieszkańców ulicy Obrońców Warszawy w Zgierzu - prośba 

o rozpoczęcie realizacji projektu dotyczącego przebudowy ulicy 

i utwardzenia nawierzchni, 

W posiedzeniu uczestniczyli mieszkańcy z ulicy Obrońców Warszawy. 

Do tematu wprowadził Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak. Powiedział, 

że prace nad dokumentacją trwały długo. Obecnie Miasto oczekuje na ogłoszenie 

konkursu, z którego można by było uzyskać jak najlepsze dofinansowanie 

inwestycji. Dodał, że być może trzeba będzie podzielić zadanie na dwa etapy. 

Nadmienił, iż inwestycja jest niewielka, jednakże będzie wymagała pozwolenia 

wodnoprawnego.  

Mieszkanka ulicy Obrońców Warszawy powiedziała, że inwestycja może być 

podzielona nawet na trzy etapy, ważne, aby zacząć tę ulicę robić. Nadmieniła, 

iż mieszkańcy nie patrzą na układy polityczne. Poprosiła o pozytywne przychylenie 

się do wniosku. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak powiedział, że inwestycja już jest 

bardzo zaawansowana dokumentacyjnie, dlatego też przy ogłaszaniu nowych 

programów ta ulica będzie jako jedna z pierwszych brana pod uwagę. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska powiedziała, że rozpoczęła się 

nowa perspektywa finansowania i z uwagi na lekkie opóźnienie w jej rozpoczęciu  

będą prawdopodobnie częściej ogłaszane konkursy. 

Radny P. Czekalski powiedział, że konkurs może być ogłoszony, ale nie musi. 

Obecnie jest czas na kształtowanie przyszłorocznego budżetu, dlatego też 

wnioskowałby, aby ul. Obrońców Warszawy wpisać do tego projektu, a w momencie 

pojawienia się możliwości finansowania dokonać odpowiednich zmian.  

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska powiedziała, że jest to dla 

mieszkańców bardzo atrakcyjna propozycja, jednakże nie do końca możliwa do 

wykonania. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak powiedział, że nie ma możliwości, 

aby z środków własnych wybudować tą ulicę. Dodał, iż nie ma takiego finansisty, 
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ani Prezydenta, który podpisałby się pod tym „że coś włożymy, a jak nam dadzą 

konkurs to to zdejmiemy. Musimy mieć pewność. Nie ma pewności, że te pieniądze 

będą i w jakiej wysokości”. Zapewnił, że jak tylko będą ogłoszone konkursy, to 

Miasto będzie składało wnioski o pozyskanie środków na omawianą drogę. Dodał, iż 

w ten sposób można by było wpisać do budżetu wszystkie drogi. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska przypomniała, że aby móc wpisać 

coś do budżetu musi być znane źródło finansowania. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska 

zaproponowała, aby przygotować projekt uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi 

na wniosek – pozytywne rozpatrzenie wniosku. Następnie w związku z brakiem 

innych propozycji przeszła do głosowania. 

Głosowano: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przychyliła się do propozycji 

Przewodniczącej Komisji. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska zgłosiła wniosek o upoważnienie 

jej do przygotowania i zgłoszenia projektu uchwały oraz przyjmowania uwag. 

Następnie przeszła do głosowania wniosku. 

Głosowano: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przyjęła wniosek 

i upoważniła Przewodniczącą Komisji do przygotowania i zgłoszenia projektu 

uchwały oraz przyjmowania do niego uwag. 

c) Prośba - wniosek mieszkańców Osiedla Proboszczewice -Lućmierz - 

dokończenie inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Obrońców 

Warszawy w Zgierzu, 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska powiedziała, że ten wniosek 

dotyczy również sprawy opisanej we wcześniej omawianym piśmie. Zaproponowała, 

aby również przygotować projekt uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na 

wniosek – pozytywne rozpatrzenie wniosku. Następnie w związku z brakiem innych 

propozycji przeszła do głosowania. 

Głosowano: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przychyliła się do propozycji 

Przewodniczącej Komisji. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska zgłosiła wniosek o upoważnienie 

jej do przygotowania i zgłoszenia projektu uchwały oraz przyjmowania uwag. 

Następnie przeszła do głosowania wniosku. 

Głosowano: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przyjęła wniosek 

i upoważniła Przewodniczącą Komisji do przygotowania i zgłoszenia projektu 

uchwały oraz przyjmowania do niego uwag. 
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d) Wniosek Rady Rodziców Miejskiego Przedszkola Nr 9 - dot. dalszego 

finansowania dodatkowych zajęć edukacyjnych. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że zajęcia we wszystkich przedszkolach 

są w ten sam sposób dofinansowywane. Przelicznikiem jest 50 zł na dziecko 

i przedszkola na początek roku dostają swoją pulę środków. Nadmienił, iż we 

wszystkich tych placówkach starczyło z wyjątkiem tej jednej. Dyrektorzy 

w porozumieniu z rodzicami zamawiają usługi. Poinformował, że były przypadki 

zamawiania zajęć o takich samych nazwach w różnych placówkach za różne kwoty. 

Zadeklarował, że Miasto co roku będzie przekazywało środki na dodatkowe zajęcia, 

jednakże nie ma możliwości, aby Miasto dawało pieniądze na każde zajęcia, które 

będą chcieli rodzice dla swoich dzieci. Przypomniał, że nauczyciele w ramach 

podstawy programowej prowadzą zajęcia, jednakże czasami rodzice chcą 

dodatkowo jeszcze coś rozszerzyć.  

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał, czy Miasto może zamawiać zajęcia 

centralnie? 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska odpowiedziała, że nie. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że każde przedszkole zamawia dla 

siebie zajęcia.  

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska powiedziała, że zamawianie zajęć 

centralnie byłoby błędem. Stwierdziła, iż od umiejętności managerskich dyrektora 

zależy na ile zajęć dodatkowych starcza pula środków przekazanych przez Miasto. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak nadmienił, że często rodzice między sobą 

wymieniają się informacjami na temat osób prowadzących różne zajęcia. 

Radny P. Czekalski zapytał, czy nauczyciele uczący w danym przedszkolu mogą 

jednocześnie mieć w nim dodatkowe umowy w ramach prowadzonej działalności 

gospodarczej i w oparciu o nią realizowali podstawę programową?  

Padła odpowiedź, że nie. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska zaproponowała przygotowanie 

projektu uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na wniosek. Nadmieniła, iż  

w odpowiedzi będzie informacja, że każda placówka otrzymuje stosowną pulę 

środków w zależności od ilości wychowanków i w gestii dyrektora placówki leży 

dysponowanie środkami w takim zakresie, aby wystarczyło na cały okres 

finansowania. 

Głosowano: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przychyliła się do propozycji 

Przewodniczącej Komisji. 
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Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska zgłosiła wniosek o upoważnienie 

jej do przygotowania i zgłoszenia projektu uchwały oraz przyjmowania uwag. 

Następnie przeszła do głosowania wniosku. 

Głosowano: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przyjęła wniosek 

i upoważniła Przewodniczącą Komisji do przygotowania i zgłoszenia projektu 

uchwały oraz przyjmowania do niego uwag. 

Pkt 4 Pisma do Komisji 

Do Komisji wpłynęło pismo z Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli 

przekazujące poniższe dokumenty: 

• Oświadczenie o unieważnieniu wyborów na posłów do Parlamentu 

Europejskiego, które odbyły się w dniu 09.06.2024 r., 

• Ostrzeżenie przed przyszłymi konsekwencjami karnymi, 

• List otwarty do Narodu Polskiego. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

Pkt 5 Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska poinformowała, że Komisja 

zostanie ewentualnie zwołana po wpłynięciu pisma, co do którego będzie musiała 

się wypowiedzieć. 

Pkt 6 Przyjęcie protokołu z 6 i 7 posiedzenia Komisji 

Brak uwag do protokołu nr 6. 

Protokół nr 6 został przyjęty w głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. 

Brak uwag do protokołu nr 7. 

Protokół nr 7 został przyjęty w głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. 

Pkt 7 Wolne wnioski 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska poprosiła o upoważnienie jej do 

przygotowania planu pracy na I półrocze 2025 i zgłoszenia go do projektu uchwały. 

Głosowano: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przychyliła się do prośby 

Przewodniczącej Komisji. 

Radny P. Czekalski odniósł się do zapisu protokołu nr 6 do wypowiedzi Zastępcy 

Prezydenta B. Bączaka: „jeśli chodzi o zasadność skargi, no każda taka skarga, 
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dopóki będzie istniał problem będzie zasadna…”. Powiedział, że są to słowa 

w oparciu, o które Komisja uznała zasadność skargi. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że protokół nie będzie tego oddawał. 

Mówił to na zasadzie takiej, iż w ten sposób to zawsze możemy mówić, że coś jest 

zasadne. Nadmienił, że nie chodziło mu o to, że skarga skarżącej jest zasadna. 

Problem jest tam duży, gdyż na terenach zalewowych powstał dom, który nie 

powinien być tam wybudowany. 

Radny P. Czekalski poprosił, aby w przyszłości zwięźle formułować wypowiedzi.  

Na tym zakończono ten punkt. 

Pkt 8 Zamknięcie posiedzenia 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji zamknęła 

posiedzenie. 

Protokołowała 


